
PROTOKÓ£ 
z LXII sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 28 pa¿dziernika 2010 r 
 
Obecni zgodnie z list¹ obecno�ci /zaù-1/. 
W obradach sesji uczestniczyli : Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Krystyna Kwiatkowska 
Sekretarz Gminy , Krystyna Magda Skarbnik Gminy , Robert Greb mecenas. 
Porz¹dek obrad  :  
1/ Otwarcie obrad sesji oraz powitanie go�ci. 
2/ Stwierdzenie quorum. 
3/ Informacje n/t porz¹dku obrad. 
4/ Przyjêcie protokoùu z LIX sesji oraz LX i LXI nieplanowanych sesji. 
5/ Informacja n/t dziaùalno�ci Wójta Gminy w okresie miêdzysesyjnym. 
6/ Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac w okresie miêdzysesyjnym. 
7/ Przygotowanie do Akcji zima 2010/11 
8/ Podsumowanie 4 letniej kadencji. Rady Gminy. 
9/ PODJÆCIE UCHWA£ w sprawach : 
a/ utworzenie wydzielonych rachunków dochodów dla jednostki bud¿etowej  
    prowadz¹cej dziaùalno�ã okre�lon¹ w ustawie o systemie o�wiaty, 
b/ zmiany w uchwale bud¿etowej gminy na rok 2010 
c/ ustalenia wysoko�ci opùat podatku od nieruchomo�ci na 2011 rok, 
d/ okre�lenie stawek podatku od �rodków transportowych na 2011 rok 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne. 
12/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Ad.1. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy o godz.13.00 dokonaù otwarcia obrad sesji , 
po czym powitaù jej uczestników. 
Ad.2. 
Na podstawie listy obecno�ci stwierdziù quorum pozwalaj¹ce na podejmowanie 
prawomocnych decyzji, listy obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1i2 do 
protokoùu. 
Ad.3. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z porz¹dkiem obrad , do 
którego radni nie wnie�li uwag ani propozycji przyjmuj¹c go jednogùo�nie. 
Ad.4. 
Protokoùy przyjêto bez uwag. 
Ad.5. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy przybli¿yù radnym szczegóùy zaùatwianych spraw w 
okresie miêdzysesyjnym. 
- sprawa WZWiK ,  a Gmina 
- zostaùa spisana umowa z Czechami na maùe projekty, 
- dokonano zamiany hipoteki TBS, dziêki czemu zostaj¹ uwolnione obiekty gminne pod  
   hipotek¹ zagospodarowane ju¿ przez mieszkañców,  
- podpisano aneks w sprawie wodoci¹gu w Úwidniku, 
- podpisano umowê z Bankiem na procedurê pùatno�ci, 
- poinformowaù, ¿e PKP zaczêùo pùaciã podatki, 
- zapoznaù ze sprawa odpùatno�ci za przedszkole, 
Uwag do przedstawionej informacji nie zgùoszono. 
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Informacjê z prac w okresie  miêdzysesyjnym przedstawiù Przewodnicz¹cy Rady Gminy , 
która stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Uwag do informacji nie zgùoszono. 
Ad.7. 
Szczegóùow¹ informacjê n/t przygotowañ do Akcji zima 2010/11 przedstawiù Wójt Gminy, 
Ponadto radni oraz soùtysi otrzymali pisemna informacjê dotycz¹c¹ zimowego utrzymania 
dróg na terenie gminy Marciszów w sezonie 2010/11. 
Zaapelowaù o zrozumienie i przystosowanie siê do kolejno�ci od�nie¿ania w okresie 
ekstremalnym. 
Rada Jadwiga Adamczyk  
Przypomniaùa problem dot. od�nie¿ania miejsc na styku dróg gminnych i powiatowych kiedy 
to zasypywano �niegiem sobie nawzajem te miejsca dlatego prosi o zwrócenie uwagi aby tego 
problemu w obecnym sezonie nie byùo. 
Radna Zofia Siudak 
Zwróciùa siê w sprawie od�nie¿ania dróg gruntowych na terenie gminy Marciszów informuj¹c 
o braku ich od�nie¿ania w mienionym sezonie. 
W odpowiedzi Wójt Gminy poinformowaù , ¿e drogi te zostaùy ujête w przedstawionej 
informacji i bêd¹ od�nie¿ane w bie¿¹cym sezonie zimowym. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê z zapytaniem do radnych Powiatu czy bêdzie od�nie¿any odcinek drogi ù¹cz¹cy 
Janowice Wielkie z Ciechanowicami.         
Odpowiedzi udzieliùa radna Powiatu Maria Bych. 
Ad.8. 
Podsumowania okresu czteroletniej kadencji 2006-2010 dokonaù Henryk Mazur 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów, która stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski  
Uwa¿a, ¿e w przedstawionej informacji za maùo jest informacji n/t powstaùych �wietlic 
wiejskich. 
Radna Czesùawa Olejniczak  
S¹dzi, ¿e zostanie  przygotowane szczegóùowe sprawozdanie z prac wykonanych w mienionej 
kadencji    
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zwróciù siê do uczestnicz¹cych w sesji kierowników poszczególnych referatów Urzêdu 
Gminy ¿eby w ci¹gu tygodnia  przygotowali takie  sprawozdania zakres mijaj¹cej kadencji. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Ad.9. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
- utworzenia wydzielonych rachunków dochodów dla jednostki bud¿etowej  
   prowadz¹cych dziaùalno�ã okre�lon¹ w ustawie o systemie o�wiaty. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù projekt uchwaùy do , którego radni nie wnie�li 
zapytañ. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy w obecno�ci 14 radnych / 1 nieobecny/ zostaù 
przyjêty przez Radê jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
- zmian w uchwale bud¿etowej gminy na rok 2010  
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznaùa radnych z 
tre�ci¹ projektu uchwaùy oraz wyja�niùa przyczyny jej zmian. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy w obecno�ci 14 radnych / 1 nieobecny/ zostaù 
przyjêty przez Radê  13 gùosami �za�  , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym� , 0 gùosów przeciwnych  
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i stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : ustalenia wysoko�ci opùat podatku od nieruchomo�ci na  
  2011 r. 
 Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Maj¹c na uwadze ustalenia Komisji Rolno Bud¿etowej, która zaproponowaùa pozostawienie 
stawek na poziomie u.r. i zakùadaj¹c , ¿e wszyscy znaj¹ przepisy i procedury ich ustalania 
przypomniaù jednak o sposobie skùadania innych  propozycji  pod, któr¹ nale¿y zebraã piêã 
podpisów przekazuj¹c j¹  Przewodnicz¹cemu Rady Gminy. 
Poniewa¿ to Rada podejmuje uchwaùy , a nie chc¹c byã pos¹dzonym o to, ¿e Wójt podniósù 
stawki podatkowe zaproponowaù Radzie Gminy pozostawienie  podatku od nieruchomo�ci na 
poziomie b.r. 
Stwierdziù  jednak, ¿e je¿eli  Rada uwa¿a, ¿e nie nale¿y podnosiã podatków nawet o stopieñ 
inflacji to uwa¿a, ¿e jest to sprawa wùasnej odpowiedzialno�ci ka¿dego radnego , a caùa Rada 
o tym zadecyduje. 
Wszyscy te¿ wiedz¹, ¿e nie zostaùa podniesiona cena ¿yta przez GUS w zwi¹zku z czym nie 
podejmuje siê uchwaùy, je�li natomiast Rada chciaùaby pozostawiã stawkê z b.r. to zostaù 
przygotowany taki projekt uchwaùy  zgodnie z oczekiwaniami niektórych radnych. 
Przypomniaù te¿ o konsekwencjach nie �ci¹gania podatków, któr¹ skutkuj¹ zmniejszenie 
subwencji dla Gminy. 
Odnosz¹c siê natomiast do projektu uchwaùy o �rodkach transportowych uwa¿a, ¿e wiêkszych 
pojazdów jest znikoma ilo�ã,  dlatego chciaùby unikn¹ã dyskusji w tym temacie. 
Na koniec uzasadnienia  swoich propozycji stwierdziù, ¿e wszystko co ù¹czy siê z rozwojem 
Gminy jest oparte o dochody wùasne dlatego uwa¿a, ¿e dla wszystkich gmin w Polsce s¹ to 
wùa�nie podatki. Zaapelowaù, te¿ do radnych zwracaj¹c uwagê na to, i¿ wszystko co uchwal¹ 
to jest sprawa Rady wcze�niej przecie¿ przedyskutowana i rozwa¿ana na posiedzeniach 
Komisji, a czego siê ju¿ Rada dopracowaùa dziêki czemu sesje trwaj¹ krócej. Prosi te¿ o 
wziêcie pod uwagê faktu, i¿ to jaka decyzja zostanie w dniu dzisiejszym  podjêta zostanie ona 
przekazana nastêpnemu Wójtowi i nowej Radzie. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê z zapytaniem czy pozostanie wysoko�ã stawki podatku za ogródki przydomowe 
tak jak zaproponowaùa Komisja Rolno Bud¿etowa,  czy Wójta Gminy. 
W odpowiedzi Przewodnicz¹cy Rady  przypomniaù , ¿e Wójt Gminy zaproponowaù 
pozostawienie stawek na poziomie b.r. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Zwróciùa siê do radnych o poprawne interpretowanie poszczególnych pozycji podatków od 
nieruchomo�ci i gruntów w projekcie uchwaùy,  poniewa¿ w niej nie ma takiej pozycji jak 
ogródki przydomowe, dotyczy to dziaùek siedliskowych, terenów mieszkaniowych , terenów 
ró¿nych, dróg , terenów przemysùowych , a to, ¿e kto� ma budynek i póù hektarow¹ dziaùkê to 
wszystko to stanowi caùo�ã na, co najprostszym sposobem jest geodezyjne zmniejszenie tych 
dziaùek, co prowadzi do obni¿enia opùat podatku.   
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù propozycjê � sugestiê Komisji Rolno Bud¿etowej  pozostawienia  podatków z 
punktu 1 i 2 ,  § 1 projektu uchwaùy w sprawie wysoko�ci opùat podatku od nieruchomo�ci, na 
poziomie ubiegùego roku. Komisja nie zaproponowaùa natomiast zmian w uchwale o �rodkach 
transportowych jak te¿ podatku rolnego przyjmuj¹c to, co zaproponowaù GUS. 
Zdaniem radnego zaproponowane 0,2 grosze podwy¿ki uderzaj¹ we wszystkich  ludzi.     
A skoro siê mówi, ¿e podwy¿szamy wszystkim zarobki o stopieñ inflacji, a tak nie jest to 
radny uwa¿a , ¿e nie powinno siê u¿ywaã tego argumentu poniewa¿ nie wszyscy otrzymali  
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podwy¿kê o stopieñ inflacji. Stwierdziù wiêc , ¿e w tym przypadku mógùby poprosiã o 
podwy¿kê diety radnego o stopieñ inflacji. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê z zapytaniem do Przewodnicz¹cego Rady Gminy , czy to Przewodnicz¹cy 
proponuje wysoko�ã stawek, poniewa¿ pod projektami uchwaù jest wydrukowany podpis 
�Przewodnicz¹cy Rady Gminy�. Zdaniem radnego propozycja powinna byã Urzêdu Gminy 
po czym Rada uchwala, poniewa¿ po ich uchwaleniu mówi siê, ¿e to radni ustalili takie ,a nie 
inne  podatki. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù , ¿e jest to tylko projekt uchwaùy  ale i tak uchwaùy 
podpisuje.   
Radny Janusz Banasiewicz  
Zwróciù uwagê na to, ¿e nie jest podpisany ten projekt uchwaùy lecz zostaù wydrukowany pod 
projektem napis �Przewodnicz¹cy Rady Gminy�. 
Ponadto w imieniu Komisji Infrastruktury Technicznej zapoznaù z jej stanowiskiem odno�nie 
uchwalenia podatków od nieruchomo�ci , �rodków transportowych oraz podatku rolnego , 
która  przyjêùa stawki zaproponowane przez Wójta Gminy. 
Rada Czesùawa Olejniczak  
Zwróciùa uwagê , ¿e Wójt Gminy nie proponowaù wysoko�ci stawek jedynie informowaù o 
ró¿nych  mo¿liwo�ciach jakie mo¿na przyj¹ã. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
W zwi¹zku  powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù przegùosowanie 
najdalej id¹cej propozycji , czyli propozycji stawek podatku od nieruchomo�ci Wójta Gminy 
zakùadaj¹cy wzrost stawek. 
Rada Gminy w obecno�ci 14 radnych , 1 radny nieobecny na ogólna liczbê 15 radnych  
8 gùosami �za� , 6 gùosami �przeciwnymi � , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych przyjêùa najdalej 
id¹c¹ propozycjê wysoko�ci stawek podatku od nieruchomo�ci zaproponowan¹ przez Wójta  
Gminy. 
Nastêpnie Przewodnicz¹cy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy poddaj¹c j¹ nastêpnie pod 
gùosowanie. 
Rada Gminy w gùosowaniu na ogólna liczbê 15 radnych , 1 radny nieobecny  8 gùosami �za� 
6 gùosami �przeciwnymi� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych� przyjêùa projekt uchwaùy , która 
stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : okre�lenia stawek podatku od �rodków transportowych. 
Pani Skarbnik Gminy zwróciù asie z pro�b¹ o poprawienie bùêdu w pod. �d� na trzeciej stronie 
projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy, któr¹ nastêpnie poddaù pod 
glosowanie. 
Rada na ogóln¹ liczbê radnych 15 jeden radny nieobecny 11 gùosami  �za� , 3 gùosami 
�przeciwnymi � 0 gùosów �wstrzymuj¹cych� przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi 
zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych  
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z pro�b¹ do radnych Powiatu o powrót firmy , która wyjechaùa do Jawora celem 
wyremontowania drogi do Rêdzin. Radny wyraziù obawê , co do tego ze mo¿e do tego nie 
do�ã ,a tym czasem zostaùy przyznane �rodki na remont tej drogi. 
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W odpowiedzi radna Powiatu Maria Bych poinformowaùa, ¿e droga ta bêdzie remontowana 
od 2 listopada do 30 listopada. 
Radny powróciù te¿ do sprawy chodnika, który miaù byã wykonany w 1998 roku na, który 
Gmina otrzymaùa �rodki i z, których przez gùosowanie zrezygnowaùa z uwagi na to , ¿e bêdzie 
wykonywana oczyszczalnia �cieków. Zdaniem radnego jest to wina ówczesnej Rady , a 
Wójtem Gminy byùa pani Teresa Szarek. W zwi¹zku z tak¹ sytuacja radny nie dziwi siê 
obecnej firmie , ze nie chce wykonywaã chodnika, a sprawa zostaùa opisana w Tygodniku 
Regionalnym. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê w sprawie poprawiania drogi powiatowej w Ciechanowicach wzdùu¿ rzeki Bóbr, 
na której brak ju¿ zabezpieczeñ w postaci barierek i gdzie do rowu przy tej drodze wpadaj¹ 
ci¹gle samochody, a którym radny czêsto pomaga siê wydostaã. Jednak brak zainteresowania 
Powiatu t¹ drog¹ zmusi radnego do wysyùania tych kierowców po pomoc do Powiatu. 
Zwróciù siê te¿ , o czym zgùasza kilkakrotnie  zaùatanie dziur koùo posesji  pani Haliny 
Gargasiewicz  w Ciechanowicach. 
Radna Powiatu Maria Bych  
Poinformowaùa, ¿e wedùug  posiadanej informacji od czùonka Zarz¹du Rady Powiatu pana 
Franciszka Walki naprawa drogi zgùaszana przez  radnego zostaùa ujêta w projekcie remontu 
drogi powiatowej tj. odcinek okoùo 140 m , którego remont ma byã wykonany do 30 listopada 
2010 . W projekcie remontów  ujêto prace od strony rzeki tzn. zabezpieczenie skarpy , a na 
wspomnianym przez radnego odcinku gdzie nie ma barierek , zamontowanie ich. 
Natomiast odcinek drogi koùo p.Grgasewicz  zostanie w najbli¿szym czasie zaùatany.   
Soùtys Ciechanowic Mirosùaw Wolak 
Zarzuciù radnym Powiatu, ¿e nie wiedz¹ dokùadnie jakie prace i kiedy bêd¹ wykonywane   
tym czasem wykonawca zrobi tyle za ile bêdzie miaù zapùacone, a to nale¿y uzgadniaã 
wcze�niej poniewa¿ po przetargu jest ju¿ za pó¿no. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski 
Zwróciù siê w imieniu mieszkañców posesji pañstwa Cyburów , Buczków i Borowych w 
Pustelniku o od�nie¿anie drogi w kierunku transformatora w górê  poniewa¿ okazaùo siê, ¿e 
jest to droga gminna.  
Podziêkowaù pani Skarbnik Gminy za zakupienie drabiny do �wietlicy w Domanowie. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Podziêkowaùa za naprawê drogi gminnej byùoby o wiele lepiej gdyby naprawiono j¹  jeszcze 
do posesji pana Mitczaka  , bo wówczas byùaby to droga alternatywny gdyby co� 
nieprzewidzianego wydarzyùo siê koùo posesji pan Smolenia. 
Zwróciùa siê te¿ z zapytaniem czy s¹ jakie� informacje n/t strumyka oraz wyrwy czy bêdzie 
co� robione 
Wójt Gminy przypomniaù, ¿e droga w Cichanowicach wzdùu¿ Bobru to powiatowa, która po  
zawaleniu siê posesji pana Kuduka zostaùa udro¿niona przez Gminê i jest przejezdna. 
Poinformowaù, ¿e bêdzie od�nie¿ana w ekstremalnych warunkach droga w Domanowie o, 
której mówiù radny Wróblewski. 
Do sprawy chodnika przypomnianej przez radnego Adam Ry¿owskiego to zdaniem Wójta 
ulegù by zniszczeniu przy robieniu kanalizacji i poinformowaù, ¿e  po jej wykonaniu wróci do 
niej.  
W sprawie drogi gminnej koùo posesji pana Mitczaka poinformowaù, ¿e bêdzie naprawiana w 
kolejnym etapie. 
Poinformowaù w sprawie zagro¿onego osuniêciem siê domu pañstwa Raczyñskich gdzie 
wùa�cicielem skarpy przy nim jest ANRSP , a Gmina pomimo, i¿ nie ma �rodków w tym 
zakresie zrobiùa wiele. 
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Przypomniaù o naprawionym mostku do Wie�ciszowie na drodze powiatowej gdzie 
dotychczas Powiat nie wykonaù reszty prac i wszyscy zrzucaj¹ winê na samorz¹dy , podobna  
sytuacja jest ze strumykiem �Kùopotek � te¿ Gmina, co mogùa to zrobiùa  reszty do dzi� nie 
zrobiono pomimo wysyùanych monitów. 
Radny Adam Ry¿owski    
Poinformowaù, ¿e rozmawiaù z panem Po�piechem z RZGW , które otrzymaùo �rodki na 
naprawê wyrwy  i na udro¿nienie i wyrównanie waùu  koùo posesji pana Parzygnata w 
Wie�ciszowicach.  
Natomiast, co do usuwiska stwierdziù, ¿e jest to zadnie Powiatu i RZGW, którzy jednak na 
b.r. nie maj¹ na to �rodków i sprawa bêdzie zaùatwiona najprawdopodobniej w przyszùym 
roku. 
Zwróciù jednak uwagê na to, ¿e �wietlica jest ju¿ po czê�ci podmyta. Sytuacja jest taka, i¿ 
jeszcze dwie ulewy i bêdziemy szukaã �wietlicy w potoku Mennica. 
Przypomniaù, ¿e podczas obchodów po strumykach radnego i pana Po�piecha, pan Po�piech 
stwierdziù, ¿e s¹ to jeszcze maùe szkody jednak  radny zaproponowaù ¿eby dêwigiem 
powyci¹gaã du¿e kamienie ze strumyka , które tarasuj¹ przepùyw na co pan Po�piech 
oznajmiù, ¿e nie przy�le dêwigu poniewa¿ nie maj¹ pieniêdzy. Radny poinformowaù, ¿e 
wszystkie te szkody s¹ udokumentowane poprzez zdjêcia  i jak dojdzie do jakie� sytuacji to 
bêdzie na to dowód. 
Radny Andrzej Mitczak  
Zwróciù siê w sprawie wzmocnienia przepustu koùo posesji pani Gargasiewicz w 
Ciechanowicach. 
Radna Czesùawa Olejniczak  
Poniewa¿ bêdzie wykonywana maùa obwodnica w Sêdzisùawiu zwróciùa siê o naprawê 
przepustu, który siê zaùamaù na drodze gminnej. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne 
Adam Chronowski Soùtys Marciszowa  
Zwróciù siê do radnych Powiatu o potwierdzenie informacji, i¿ w miesi¹cu listopadzie b.r. 
most bêdzie naprawiany  na Górnym  Marciszowie, a  któr¹ przekazaù mieszkañcom  pan 
Starosta Powiatu pan Leszek Ja�nikowski  
Ryszard Zawierucha Radny Powiatu 
Stwierdziù, ¿e s¹ to rozgrywki polityczne i gdyby Powiat oddaù  go w odpowiednim czasie to 
most zostaùby  ju¿ wyremontowany, a z tego co wie  brak jest w Powiecie �rodków na ten cel.  
Ponadto podziêkowaù Radzie za wspóùpracê w okresie mienionej kadencji. 
Soùtys Adam Chronowski poprosiù radnego Ryszarda Zawieruchê o pisemna informacjê w tej 
sprawie poniewa¿ chce z ni¹ zapoznaã mieszkañców Górnego Marciszowa. 
Maria Bych  Radna  Powiatu  
Poinformowaùa, ¿e Powiat wysùaù w sierpniu ponowny wniosek do Ministerstwa w  sprawie 
mostu ,  który czeka na rozpatrzenie. 
Pani Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
Zapoznaùa Radê z dokumentami dotycz¹cymi wpùat dokonanych przez radnych Gminy 
Marciszów dla powodzian w Limanowej. Dokumenty wraz z wpùatami zostaùy przekazane 
radnym do wgl¹du. 
Ponadto zapoznaùa z realizacja Funduszu Soùeckiego poszczególnych soùectw. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê do pana Rafaùa Zdunka kierownika Referatu Inwestycji z pro�b¹ o dokonanie 
poprawek w �wietlicy w Wie�ciszowicach oraz naprawy bojlera. 
Radna Jadwiga Adamczyk  
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Zwróciùa siê w sprawie  pani Heleny Goùêbiowskiej prosz¹c  o przedstawienie zdania pana 
Wójta na temat ponownej pro�by. 
Przewodnicz¹cy Komisji Infrastruktury Technicznej Janusz Banasiewicz 
Zapoznaù Radê z opini¹ Komisji , która uznaùa, ¿e przepisy prawne nie pozwalaj¹ na   
umorzenia pani Helenie Goùêbiowskiej pozostaùej kwoty zwrotu bonifikaty  za sprzedane 
mieszkanie w Marciszowie. 
Pani Skarbnik Gminy  
Zapoznaùa radnych z tre�ci¹ uchwaùy Rady Gminy Nr XXVI/ 126 /04 z dnia 14 lipca 2004 
roku § 2  na podstawie , której pani Goùêbiowska kupowaùa i sprzedawaùa mieszkanie. 
Poinformowaùa te¿ o rozmowie przeprowadzonej z mecenasem w czasie przerwy odnosz¹c 
siê do pozytywnej opinii pani mecenas z Janowic Wielkich dlatego zwróciùa siê do  mecenasa 
o udzielenie odpowiedzi w tym temacie.  
Robert Greb mecenas 
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e odpowiedzi¹ jest podjêta przez Radê Gminy Marciszów w 
2004 roku uchwaù , któr¹ pani Skarbnik wy¿ej  cytowaùa.  
Pan Wójt Gminy  
Poinformowaù, ¿e w obecnej kadencji nie podejmie decyzji w sprawie pani Goùêbiowskiej 
poniewa¿ Regionalna Izba Obrachunkowa w momencie udzielenia pomocy mo¿e postawiã  
Wójta Gminy pod dyscyplinê bud¿etow¹ . Mo¿e owszem jeszcze szukaã furtek jednak 
wykùadnia RIO jest jasna , i to Wójt odpowiada za podejmowane decyzje i realizacjê uchwaù. 
Odniósù siê te¿ do publikacji w prasie n/t niewykorzystanego urlopu przybli¿aj¹c radnym 
przebieg swojej pracy bez zastêpcy Wójta , pomimo propozycji podwy¿ki wynagrodzenia   
 nie przyj¹ù jej, a pracuje po 10 do 12 godzin wszystkie wolne dni od pracy  i z 21 dni urlopu 
byù  15 dni w tym 5 dni w szpitalu wiêc je¿eli radni chc¹ to oceniaã, to z wùasnym sumieniem. 
Przypomniaù , ¿e jest jednym z najmniejszym wynagrodzeniem Wójtów. Zwróciù uwagê na to  
i¿ w tym samym Tygodniku zawarto wypowied¿ pana Pawùa Truszczyñskiego kandydata na 
wójta Gminy Marciszów , który stwierdza w nim, ¿e wszystko musi w Gminie poprawiã i 
radni  tego nie zauwa¿yli, ¿e jest to nieprawd¹ jak te¿ to, ¿e nic nie zrobiono i radni na to nie  
zareagowali , a tym czasem  jeste�my najdalej zaawansowan¹ Gmin¹ w wykorzystywaniu 
�rodków z funduszu unijnego i koñczymy je wykorzystywaã zgodnie z potrzebami 
mieszkañców wcze�nie zdiagnozowanych. 
Wójt chciaù napisaã sprostowanie broni¹c siê jednak tekst nie zostaù wydrukowany. 
Prosiù te¿ o zapoznanie siê z artykuùem dot. ucieczki Gminy Marciszów spod gilotyny 
poprzez wcze�niejsze wyst¹pienie  ze Zwi¹zku Wodoci¹gów dlatego jeste�my poza 
ogromnymi dùugami i bankructwem WZWiK, a tworzymy  wùasne wodoci¹gi.  
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Poinformowaù o terminie ostatnie uroczystej sesji.  
Poinformowaù o o�wiadczeniach maj¹tkowych zùo¿onych przez radnych skorygowanych 
przez Urz¹d Skarbowy  korekty, które radni otrzymaj¹ na nastêpnej sesji. 
Innych spraw nie zgùoszono 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                                       Przewodnicz¹cy Rad Gminy  
Gra¿yna Dudczyk 
Insp.d/s Rady Gminy                                                                   Henryk Mazur  


